

DIE BEST OF OBERGURGL HOTELKOOPERATION LÄDT ZUM

SKITECHNIK- TRAINING



MITTWOCH, 20. NOVEMBER & 27. NOVEMBER 2024
WEDNESDAY, NOVEMBER 20TH & NOVEMBER 27TH

ANMELDUNG
AM VORTAG BEI
DER REZEPTION
BIS 17:00 UHR
REGISTRATION AT
THE RECEPTION UN-
TIL 5.00 PM THE DAY
BEFORE THE EVENT

EIN TAG MIT DEN PROFIS WARTET
Rosskarbahn, 10:00 Uhr

Beim Skifahren ist alles eine Frage der Technik. Denn nur wenn man weiß, wie man ordentlich auf den „Brettl“ steht, machen unsere traumhaften Pisten so richtig viel Spaß. Unsere Skilehrer zeigen im Techniktraining die wichtigsten Grundlagen und helfen Ihnen dabei, im glitzernden Pulverschnee die schönsten Schwünge zu ziehen. Für leicht Fortgeschrittene bis zum Profi (rote Piste ist Voraussetzung).

Das Skitechniktraining findet von 10:00 bis 12:00 Uhr sowie von 13:30 bis 15:30 Uhr statt.

Genießen Sie herrliche Tage in den 7 Best of Obergurgl-Hotels sowie im neuen Restaurant See You und feiern Sie mit uns den Start in den Winter 2024.

A DAY WITH THE PROFESSIONALS AWAITS YOU
Rosskar cable car, 10.00 am

When it comes to skiing, it's all about technique. Only if you know how to deal with the "boards", you will be able to enjoy our wonderful slopes at the fullest. Benefit from our professional ski instructors who teach you the most important technical basics and help you to improve your skills. You will learn more quickly to have fun in the glittering powder snow. For slightly advanced to professionals (for those who master skiing safely on red pistes).

The ski technique training takes place from 10.00 a.m. to noon and from 1.30 p.m. to 3.30 p.m.

Enjoy wonderful days in the 7 Best of Obergurgl Hotels as well as in the new See You restaurant and celebrate the start of winter 2024 with us.

